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PROTOKÓŁ nr 3/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu i Administracji  
oraz Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 8 sierpnia 2024 r. 
 

Posiedzenie o godz. 17:00 otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Artur Świercz i poinformowała, że w obradach uczestniczy 9 członków Komisji Budżetu  
i Administracji oraz 8 członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych co stanowiło quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych opinii, wniosków i stanowisk. Lista obecności 
członków Komisji Budżetu i Administracji na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W trakcie obrad do komisji dołączyła wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska oraz 
radna Kaja Rogulska.  
 
Ad 2. 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-55/2024/; 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-56/2024/; 

3) w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek krótkoterminowych 
udzielanych przez Zarząd Powiatu Pruszkowskiego w roku budżetowym 
/BR-57/2024/. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski.  
 
O godz. 17:02 do obrad komisji dołączyła wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad  z punktu 2, podpunktu 
3 w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek krótkoterminowych udzielanych przez 
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego w roku budżetowym /BR-57/2024/. Poinformował,  
że uchwała jest bezprzedmiotowa, ponieważ wszystkie tożsame treści zostały zawarte  
w uchwałach z podpunktów poprzednich.  
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poddał pod głosowanie wniosek o  zdjęcie z porządku 
obrad z punktu 2, podpunktu 3 w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek 
krótkoterminowych udzielanych przez Zarząd Powiatu Pruszkowskiego w roku budżetowym 
/BR-57/2024/. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych przyjęła ww. wniosek - 8 głosów ,,za”, 0 głosów 
„przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Komisja Budżetu i Administracji przyjęła ww. wniosek - 9 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” 
oraz 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poinformował, że wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
z punktu 2, podpunktu 3 w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek 
krótkoterminowych udzielanych przez Zarząd Powiatu Pruszkowskiego w roku budżetowym 
/BR-57/2024/ został przegłosowany, a kolejność punktów zmieniła się odpowiednio. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-55/2024/; 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-56/2024/. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski.  
 
Ad 3. 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem jest: zaopiniowanie 
projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-55/2024/. 

 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i  przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że następuje zwiększenie rozchodów budżetu o kwotę 1 500 000 zł na 
pożyczkę dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie 
oraz zwiększenie przychodów budżetu o kwotę 1 500 000 zł z tytułu spłaty pożyczki udzielonej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie. Pożyczka 
będzie miała charakter krótkoterminowy i zostanie spłacona w 2024 r.  
 
O godz. 17:07 do obrad komisji dołączyła radna Kaja Rogulska. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz otworzył dyskusję. 
Pytania zadały: radna Ewa Borodzicz, radna Magdalena Beyer, radna Aurelia Zalewska,  
Odpowiedzi udzielili: starosta Adrian Ejssymont, członek Zarządu Patryk Grabowski, skarbnik 
Powiatu Małgorzata Zielonka, Zastępca Dyrektora SPZZOZ ds. Lecznictwa Marta Kuczabska, 
członek Zarządu Michał Pihowicz.  
 
Radna Aurelia Zalewska poprosiła o przesłanie zestawiania zadłużania szpitali powiatowych. 
Członek Zarządu Michał Pihowicz odpowiedział, że takie zestawienie zostało przedstawione 
przez dyrektora SPZZOZ w Pruszkowie podczas ostatniego posiedzenia Rady Społecznej  
i obiecał przesłanie radnej przedmiotowego materiału.  
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-55/2024/. 
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Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-55/2024/ - 10 
głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Komisja Budżetu i Administracji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-55/2024/ - 10 głosów ,,za”, 0 
głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-56/2024/. 

 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że dokonuje się aktualizacji wieloletniej prognozy finansowej w związku z 
podjętymi uchwałami przez zarząd powiatu w okresie między sesjami i w związku z tym 
zwiększa się dochody oraz wydatki budżetu o 1 084 242, 12 zł. Ponadto dokonuje się zmian 
przedstawionych w uchwale budżetowej na 2024 rok, polegających na zwiększeniu 
przychodów i rozchodów o kwotę 1 500 000 zł, z tytułu pożyczki udzielonej dla SPZZOZ 
w Pruszkowie i w związku ze spłatą tej pożyczki w 2024 roku. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radna Magdalena Beyer, członek zarządu Michał Pihowicz, 
wiceprzewodniczący rady Paweł Siekierko, radna Ewa Borodzicz, radna Aurelia Zalewska 
Odpowiedzi udzielili: dyrektor SPZZOZ Robert Krawczyk, starosta Adrian Ejjsymont, 
wicedyrektor SPZZOZ Marta Kuczabska, radna Magdalena Beyer. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-43/2024/. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 /BR-56/2024/ - 10 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
 
Komisja Budżetu i Administracji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-
2031 /BR-56/2024/ - 10 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących 
się”.  
 
Ad 4. 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad są: 
sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w punkcie. 
 
Radna Magdalena Beyer zauważyła, że w maju powiat ogłosił bezpłatną akcję profilaktyczną 
dla mieszkanek gmin powiatu pruszkowskiego: BADANIE PIERSI ZA POMOCĄ BRASTER ®PRO, 
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które miały się odbyć w przychodni w Nadarzynie. W okresie oczekiwania na termin badania 
zarówna radna jaki i inne mieszkanki otrzymały telefon z informacją, że inicjatywa ta została 
przerwana. Radna Magdalena Beyer poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego ta akcja została 
przerwana, na czym polegał problem i dlaczego do tej pory nie został wyznaczony nowy termin 
badania.  
 
Członek Zarządu Michał Pihowicz podziękował za informację i obiecał wyjaśnić tę kwestię 
i skontaktować się z radną.  
 
Radna Ewa Rybka zauważyła, że w planie wydatków na ten rok jest też mowa, że udzielona 
została pożyczka na kwotę 3 mln zł. Poprosiła o informację dotyczącą spłacania przedmiotowej 
pożyczki, której termin spłaty miał się zakończyć w tym roku.  
 
Skarbnik Małgorzata Zielonka odpowiedziała, że termin spłaty pożyczki został ustalony na 
grudzień 2024 r., więc w tym momencie nie została spłacona.  
 
Radna Magdalena Beyer zauważyła, że była mowa o umorzeniu tej pożyczki. 
 
Skarbnik Małgorzata Zielonka odpowiedziała, że to była tylko jedna z propozycji i Zarząd 
zabezpieczył kwotę 3 mln zł na jej ewentualne umorzenie. Należało by pokryć ujemny wynik 
finansowy i oczekiwać spłaty pożyczki. 
 
Przewodniczący KZiSS Artur Świercz w związku brakiem innych zgłoszeń i ze zrealizowaniem 
porządku obrad o godzinie 17:42 zamknął wspólne posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych oraz Komisji Budżetu i Administracji. 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Justyna Łęcka 

Przewodniczący  
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

 
 

Artur Świercz 

Przewodniczący  
Komisji Budżetu i Administracji 

 
 

Arkadiusz Wencel 


